

PRESS RELEASE



COMMUNIQUÉ

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS

CANADA

MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

No. 68

FOR IMMEDIATE RELEASE

DECEMBER 9, 1966

H.B. ROBINSON APPOINTED DEPUTY UNDER-SECRETARY OF STATE FOR EXTERNAL AFFAIRS

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Paul Martin, today announced the appointment of Mr. H.B. Robinson as Deputy Under-Secretary of State for External Affairs.

Born in 1919 and a native of Vancouver, Mr. Robinson is a graduate of the University of British Columbia (B.A.) and of Oxford (M.A.), where he was a Rhodes Scholar. He served with the Canadian Army in the United Kingdom and North-Western Europe from 1942 to 1945.

In 1945 Mr. Robinson joined the Department of External Affairs and has served abroad with the Department in London, Paris, and, as Minister, in Washington. Since 1964 he has held the position of Assistant Under-Secretary of State for External Affairs responsible for matters dealing with disarmament, defence, and the United Nations. Mr. Robinson is married with four children.

- 30 -

No. 68

POUR PUBLICATION IMMÉDIATE

le 9 décembre 1966

M. H.B. ROBINSON DEVIENT SOUS-SECRÉTAIRE SUPPLÉANT AUX AFFAIRES EXTÉRIEURES

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Paul Martin, a annoncé aujourd'hui la nomination de M. H.B. Robinson au poste de Sous-secrétaire suppléant aux Affaires extérieures.

M. Robinson est diplômé de l'Université de la Colombie-Britannique (B.A.) et de l'Université d'Oxford (M.A.), où il était boursier Rhodes. Il a servi dans l'Armée canadienne de 1942 à 1945 au Royaume-uni et dans le nord-ouest de l'Europe. Admis au Ministère des Affaires extérieures en 1945, il fut affecté subséquentement auprès du Haut-commissariat à Londres et de l'Ambassade du Canada à Paris, puis il eut qualité de Ministre, à notre Ambassade à Washington. Depuis 1964, il a occupé le poste de Sous-secrétaire adjoint aux Affaires extérieures à titre de responsable des questions de désarmement, de défense et des Nations-unies. M. Robinson est marié et père de quatre enfants.

- 30 -